

吉鑫祥蓄电池，吉鑫祥叉车电瓶品牌大全

产品名称	吉鑫祥蓄电池，吉鑫祥叉车电瓶品牌大全
公司名称	广州贝朗斯动力电源有限公司
价格	16800.00/组
规格参数	品牌:贝朗斯叉车电瓶 型号:24-8PZB400 配套叉车品牌:吉鑫祥
公司地址	中国广东广州白云区夏花二路28号
联系电话	86 020 86603123 13538843060

产品详情

吉鑫祥叉车蓄电池型号大全包含GOODSENSE吉鑫祥电瓶叉车各种规格电瓶配套适用，配套品牌不同价格不同，可选择贝朗斯牌叉车电池作为吉鑫祥电动叉车的牵引动力，持久耐用，设计寿命达4年以上，蓄电池在使用过程中，经常检查蓄电池接线柱接合处、与导线的连接处因氧化引起的腐蚀情况，同时检查盖子是否变形、发热现象，蓄电池接近寿命终期时单格电池内的电解液消减得非常快，应每天补充蒸馏水。在选购叉车蓄电池的时候防止不良厂家鱼目混珠把杂牌产品贴上牌的标识，所以购买的时候一定要看清楚，不光是标识，质保卡生产日期和产品序列号是否齐全，***好与厂家核对，防止被骗。目前市场上有很多蓄电池厂家，但是因为规模技术研发力量的不同，从而蓄电池的优劣也各不相同，因此选叉车蓄电池一定要选一些国内信誉比较好的知名品牌。

吉鑫祥叉车电瓶多少钱一组？不同牌子技术指标不同，广州贝朗斯公司从业多年，了解市场品牌技术性能，可快速推荐性价比高、优质蓄电池组。根据叉车用途的不同通常要选择合适的蓄电池。尤其要注意不要选择小功率的蓄电池用在大功率的叉车上，会导致安全事故的发生哦，严重的会报废蓄电池。在选购的时候多留个心眼，尤其是这个品牌的售后如何，只有好的售后才能是您日后的故障和问题得到很好的解决。上面关于如何选择好的蓄电池方法，希望对于大家在后期购买叉车蓄电池的时候能够有帮助。蓄电池是一种易损耗的大型零部件，其寿命长的可达3~4年，短的1~2年，而且越是经常行驶的汽车（尤其是长途使用），蓄电池寿命越长；越是经常停放的汽车或公共汽车，经常放电却又充电不足，蓄电池寿命反而更短；温度过高过低都能使电池报废，可能在早上起来温度过低打不着火亦或者在高架上突然熄火等，那是电池已经硫化的现象。

吉鑫祥叉车电池采用管式极板生产，保养和维护是决定它寿命的关键词因素，蓄电池不用时要放在0以上的屋内保存，切忌直接置放在地面。存放前先将蓄电池外部清洗干净，加足电解液，充足电，旋紧螺塞。每隔一个月进行一次补充充电，每半月检查电解液液面高度，不足时立即加添。 Ji Xinxiang forklift battery contains GOODSENSE 3.07ghz Ji Xinxiang electric forklift battery supporting the application of various specifications, supporting different brands in different price can choose brand forklift batteries as shell lens traction

power, durability, design life of 4 years, the battery in use, often check the corrosion at the connection of the battery terminal junction, and wire the due to oxidation, and check whether the deformation of the lid, fever phenomenon.

close to the end of life when the battery electrolyte cell in the subtractive very fast, distilled water should be added every day. In the purchase of forklift batteries to prevent adverse manufacturers to brand-name products with fish brand logo, so buy time to look at, not only is the logo, the warranty card production date and serial number of the product is complete, the best check with the manufacturers, to prevent being cheated. There are many battery manufacturers currently on the market, but because of the scale of R & D strength is different, so the battery is also different, so choose forklift battery must choose some domestic well-known brand with good reputation. How much is Ji Xinxiang forklift battery? Different brands of different technical indicators for many years, Guangzhou Bei rance company, understand the brand market performance, can quickly recommend cost-effective, high-quality batteries. The appropriate battery is usually selected according to the different uses of the forklift. Particular attention should be paid not to choose small power batteries, used in high-power forklift truck, will lead to safety accidents, oh, seriously will scrap batteries. At the time of purchase to stay in mind, especially to the brand of customer service, customer service is only good to you after the failures and problems solved very well. The above on how to choose a good battery method, I hope you can buy in the later stage of the forklift battery can help. The battery is a large parts of easy loss, long service life can reach 3~4 years, short 1~2 years, and more often driving cars (especially long-distance use), the battery life is longer; the more often parked cars or buses, but often lack of charge discharge, but shorter battery life; temperature too low to make the battery scrap, may in the morning the temperature is too low or beat the fire in the elevated suddenly stalled, the battery has the phenomenon of sulfide. Ji Xinxiang forklift battery using tube plate production, maintenance and maintenance is the key factor to determine its life, the battery does not need to be placed at more than 0 degrees Celsius inside the house to save, must not be placed directly on the ground. Before the storage battery external clean, add enough electrolyte, adequate electricity, tighten the plug. Recharge the battery every other month, and check the electrolyte level every half a month.